
 
 
                                                                                   
  

  ПИРЯТИНСЬКА  МІСЬКА  РАДА  ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 
 

ВИКОНАВЧИЙ КОМІТЕТ  
 

ПРОТОКОЛ  
засідання виконавчого комітету  

 
 
08.06.2018                            № 15 
 

 
На засіданні головував міський голова Рябоконь Олексій Петрович. 
 

Присутні члени виконавчого комітету: 
  
Андрейщук 
Безбородов    
Бугайов  
Варава  
Гудзь 

Р.А. 
С.А. 
В.М. 
М.В. 
В.В. 

Кальницький  
Клітко  
Румянцев  
Острянський  

О.О. 
Н.В. 
О.В. 
В.В. 

Снаговський  О.О. 
Чайка 
Чепур  
Шикеринець  
 

Т.Г. 
О.О. 
І.С. 
 

  
Запрошені: заступник головного лікаря Пирятинської ЦРЛ Т.І.Іванченко, 

завідувач пологового відділення О.І.Беца; голова постійної  комісії  
з питань житлово-комунального господарства, комунальної 
власності, транспорту, звʼязку та сфери послуг О.В.Хоменко; 
директор КП „Каштан“ В.І.Скочко. 

 
Варава М.В., заступник міського голови з питань діяльності виконкому 

міської ради, вніс пропозицію включити до порядку денного питання для 
обговорення „ Про звернення гр.Кучі В.М. щодо погодження місця 
розташування тимчасової споруди“.  
 



Порядок  денний: 
 

1. Про хід проведення ремонту доріг на території Пирятинської ОТГ. 

2. Про хід виконання Програми підтримки породіль у Пирятинській 
міській обʼєднаній територіальній громаді на 2018 рік. 

3. Про створення структурного підрозділу при КП „Каштан“ з ремонту 
доріг на території Пирятинської ОТГ. 

4. Про надання  дозволу  ТОВ „Баришівська зернова компанія“ на 
проведення святкових заходів на території  стадіону „Ювілейний“ 
(вул.Визволення, 2Б). 

5. Про звернення гр.Кучі В.М. щодо погодження місця розташування 
тимчасової споруди. 
 

Бугайов В.М. вніс пропозицію щодо інформування заступником міського 
голови з питань діяльності виконкому міської ради Варавою М.В. про
проведення будівельних робіт КНС на території Пирятинської 
загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів № 4. 

Міський голова Рябоконь О.П. доручив заступнику міського голови з 
питань діяльності виконкому міської ради Вараві М.В. підготувати на чергове 
засідання виконкому питання щодо проведення будівельних робіт КНС на 
території Пирятинської загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів № 4 та 
відповідний проект рішення. 

Скочко В.І. звернувся до членів виконкому з питанням зменшення 
орендної плати КП „Каштан“ для інтернет-провайдера Румянцева О.В. за 
користування опорами вуличного освітлення, по яких проходять кабелі його 
мереж. 

Рябоконь О.П. доручив заступнику міського голови з питань діяльності 
виконкому міської ради Вараві М.В. підготувати розгляд цього питання на 
чергове засідання виконкому з відповідним проектом рішення. 

 
1. СЛУХАЛИ: 

Вараву М.В., заступника міського голови з питань діяльності виконкому 
міської ради, який проінформував про хід проведення ремонту доріг на 
території Пирятинської ОТГ. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М., Снаговський О.О., 
Кальницький О.О., Румянцев О.В. та Хоменко О.В. 

Хоменко О.В. вніс пропозицію включити до складу комісії з безпеки 
дорожнього руху одного з членів виконкому аби уникати непорозумінь у 
прийнятті рішень. 



Варава М.В. сказав, що на чергове засідання виконкому буде 
підготовлено проект про внесення змін до складу комісії з безпеки дорожнього 
руху при виконкомі міської ради. 

У ході дискусії Хоменко О.В. зазначив, що на розгляд бюджетної комісії 
міської ради повинні виноситися питання, які вже погоджені виконкомом 
міської ради. 

Бугайов В.М. висловив вимогу щодо надання картографічного матеріалу 
по проведенню ремонту доріг із зазначенням кожної ямки. 

В свою чергу йому заперечили Варава М.В. та Хоменко О.В. щодо 
неможливості та недоцільності виконання таких креслень. 

Рябоконь О.П. дав доручення Вараві М.В. підготувати на чергове 
засідання виконкому схематичний звіт по виконаному ремонту доріг на 
території Пирятинської ОТГ. 

Рябоконь О.П. висловив занепокоєння щодо нехтування інтересами ОТГ 
„Укравтодором“, який не проводить в межах ОТГ ремонту доріг,  що 
знаходяться на балансі Служби автомобільних доріг. 

Члени виконкому запропонували підготувати та направити до Служби 
автомобільних доріг звернення щодо незадовільного стану доріг в с.Замостище 
та с.Заріччя.  

Варава М.В. запропонував прописати у рішенні доручення щодо 
звернення до Служби автомобільних доріг, а також – пропозицію            
Румянцев О.В. вніс пропозицію щодо застосуваня геоінформаційної системи 
при фіксації проведеного поточного ремонту доріг. 

У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення з 
врахуванням доповнень.  

 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (14 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію заступника міського голови з питань діяльності виконкому 
міської ради Варави М.В.  узяти до відома.  

 2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання з 
доповненнями (рішення № 150 додається). 
 
2. СЛУХАЛИ: 

Кабушку Ю.В., директора Пирятинського міського центру соціальних 
служб для сімʼї, дітей та молоді, яка проінформувала про хід виконання 
Програми підтримки породіль у Пирятинській міській обʼєднаній 
територіальній громаді на 2018 рік (інформація додається). 
 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М., Клітко Н.В. та 
Андрейщук Р.А. 



Кабушка Ю.В. повідомила, що попри  те, що з бюджету міської ради були 
виділені кошти для мотивації жінок Пирятинської ОТГ  народжувати у 
Пирятинському пологовому відділенні, програма не реалізується. 

Представники ЦРЛ Іванченко Т.І. та Беца О.І. переконували членів 
виконкому в тому, що програма не є справедливою по відношенню інших жінок  
Пирятинського району, яким, на відміну від мешканок ОТГ, допомога не 
надається.  

Члени виконкому рекомендували керівництву ЦРЛ звертатися до 
Пирятинської районної ради з пропозицією долучитися до розробки подібної 
іміджевої програми.  

Крім того, Іванченко Т.І. висловила занепокоєння тим, що жінки ОТГ, які 
народжують за направленням у Полтавському перинатальному центрі, 
отримують значно більшу допомогу, аніж ті, які народжують у Пирятині. 
Андрейщук Р.А. розʼяснила, що допомога є цільовою та надається відповідно 
до фактичних витрат, які понесла жінка. 

Рябоконь О.П. доручив заступнику міського голови з питань діяльності 
виконкому міської ради Андрейщук Р.А. за результатами розгляду питання 
підготувати та направити відповідний  лист головному лікарю Пирятинської 
ЦРЛ щодо стану виконання Програми. 

У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував  прийняти рішення 
з врахуванням обговорення. 
 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (14 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію директора Пирятинського міського центру соціальних 
служб для сімʼї, дітей та молоді Кабушки Ю.В.  узяти до відома.  
 2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання з 
врахуванням доручення (рішення № 151 додається). 
 
3. СЛУХАЛИ: 

Вараву М.В., заступника міського голови з питань діяльності виконкому 
міської ради, який проінформував про створення структурного підрозділу при 
КП „Каштан“ з ремонту доріг на території Пирятинської ОТГ. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М., Снаговський О.О., 
Кальницький О.О., Острянський В.О. 

Члени виконкому обговорили можливі варіанти створення структурного 
підрозділу при КП „Каштан“ з ремонту доріг на території Пирятинської ОТГ      
та  зобов’язали КП „Каштан“ провести обрахунок вартості резервної потреби 
холодного асфальтобетону, бітумної емульсії та спеціального обладнання з 
метою його придбання. 



У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  
в цілому.  

 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (14 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію заступника міського голови з питань діяльності виконкому 
міської ради Варави М.В.  узяти до відома.  
 2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 152 додається). 
 
4. СЛУХАЛИ: 

Мілюту О.А., начальника загального відділу, персоналу та 
інформаційного забезпечення виконкому  міської ради, яка проінформувала про 
надання  дозволу  ТОВ „Баришівська зернова компанія“ на проведення 
святкових заходів на території  стадіону „Ювілейний“ (вул.Визволення, 2Б). 
 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М. та Безбородов С.А. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 

цілому. 
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (14 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
  „утримались“ – 0 осіб.  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію начальника загального відділу, персоналу та 
інформаційного забезпечення виконкому  міської ради Мілюти О.А. узяти до 
відома.  
 2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 153 додається). 
 
5. СЛУХАЛИ: 

Вараву М.В., заступника міського голови з питань діяльності виконкому 
міської ради, який проінформував про звернення гр.Кучі В.М. щодо 
погодження місця розташування тимчасової споруди розміром 3,00 х 3,00 м за 
адресою: вул.Європейська, 163 в м.Пирятин.  
 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М., Снаговський О.О., 
Гудзь В.В. 



Варава М.В. нагадав присутнім про раніше прийняте рішення виконкому 
міської ради від 19.12.2017 № 323 „Про відмову гр.Кучі В.М. в погодженні 
місця розташування тимчасової споруди за адресою: вул.Європейська, 163а в 
м.Пирятин“. 

В результаті обговорення питання члени виконкому вирішили відмовити 
гр.Кучі В.М. у розміщенні тимчасової споруди розміром 3,00 х 3,00 м за 
адресою: вул.Європейська, 163а в м.Пирятин та залишити без змін рішення 
виконкому від 19.12.2017 № 323. 

У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  
з розглянутого питання.  

 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (14 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію заступника міського голови з питань діяльності виконкому 
міської ради Варави М.В.  узяти до відома.  

2. Відмовити гр.Кучі В.М. у розміщенні тимчасової споруди розміром 
3,00 х 3,00 м за адресою: вул.Європейська, 163а в м.Пирятин та залишити без 
змін рішення виконкому від 19.12.2017 № 323. 
 
 
 
Міський голова         О.П.Рябоконь  
 
Протокол вела  
начальник загального відділу 
та інформаційного забезпечення  
виконкому міської ради                       О.А.Мілюта 


